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Bäste radiovän – medlem i Södertörns Radioamatörer!

Maj var en händelserik månad. Rätt vad det var gick det från kallt till sommarvarmt. Det var lite 
som om våren hoppades över.

Den 18 maj hade vi certifikatskrivning. Har du följt med vad vi skrivit på vår site så vet du att vi 
fick två nya certifierade radioamatörer; Charlotte Jones med signalen SA0CVJ och Anton 
Granström med signalen SA0OWO. Grattis till dem båda!

Den 25 – 26 maj körde vi CQ WPX Contest på CW. Arrangören är CQ Magazine och tävlingen går 
ut på att ha kontakt med så många prefix som möjligt. Kontakter med stationer på andra kontinenter
premieras. Vår loggprogramvara N1MM ger ett mycket bra stöd för att hålla reda på vilka prefix 
och stationer man kört och vilka multipliers man kan få. Vi var fem operatörer som körde och vi 
körde 1602 QSO:n på tillåtna band från 1,6 till 28 Mhz. Flest QSO:n kördes på 14 och 21 Mhz.
Vi känner oss mycket nöjda med detta. Det var bättre än 2022 och 2023.

Hastigt och lustigt blev klubbstugan städad en onsdagskväll i mitten av maj. En av killarna hade 
med en städmaskin och ville ”prova” den. Det började med ett prov i hallen och slutade med att hela
stugan var städad.
Vi bar ut och in alla möbler, kartonger och lådor. Tyvärr råkade Kalle, NUE, vår kassör i samband 
med detta ramla och skada axeln och fick åka till akuten. Kalle är på bättringsvägen, men det tar tid 
innan axeln är återställd. Jag ser att många personer tänker på Kalle och ger hjälp med transporter 
och annat. Det är bra och vi hoppas alla att du Kalle så snart som möjligt blir helt återställd.

Nu har vi en hjärtstartare i klubbstugan. Vi hade en diskussion i styrelsen och beslöt att köpa in en 
sådan. Den sitter nu i entrén, lätt tillgänglig. Till hösten skall vi se till att ha minst ett 
utbildningstillfälle i samband med onsdagsträffarna.

Den 1 juni hade vi öppet hus. Det var en väldigt fin dag. En av de varmaste, men det var inte så 
farligt ändå eftersom stugan ligger så nära vattnet. Flera personer hade med sig riggar och körde 
portabelt. Konditionerna var ganska dåliga men det var skönt att vara utomhus och myggen var inte 
så plågsamma som jag hade befarat. Jag gjorde ett litet reportage på vår site. Här är länken: 
https://www.sk0qo.se/index.php/3662-oeppet-hus-i-vackert-vaeder-1-juni-2024 

Vad gäller vår KiwiSDR så går det framåt. Vi har ett bra QTH på gång. Förhoppningsvis blir det 
klart inom kort. Vi har all hårdvara, inklusive antenn och tillbehör klara.

Vi har också en ny digital repeater ”nästan klar”. De var en hel del strul med hårdvaran men det är 
avklarat och nu återstår inmätning innan den kan monteras och tas i drift. Vi kommer med mera 
information då det är gjort.

Vår VHF/ UHF- station har inte fungerat som den skall. Det har inte gått att köra satellittrafik med 
den. Vi har trott att det varit fel på förförstärkaren in masten men det har visat sig vara 
timingproblem när man switchar mellan mottagning och sändning. Micke LYC har jobbat med detta
och har nu hittat en lösning som fungerar. Tack för det!

Nu går vi in i sommaren. Många är aktiva med båtar, fritidshus, resor och annat så vi har med avsikt
inte utpekat några ”onsdagsvärdar”. Det innebär inte att stugan är stängd utan att man får kolla via 
Discord eller repeatern vilka som är där. Det blir säker spontanaktiviteter både på tisdags- och 
onsdagskvällarna och kanske andra dagar också.. Säkert blir det också lite underhålls- och 



reparationsarbete.

Den 20 juli är det tänkt att vi skall ha en YOTA- aktivitet precis som förra året. Lasse, FDO, håller 
ihop detta och vi behöver hjälp av ytterligare någon funktionär. Prata med Lasse om du kan hjälpa 
till.

Jag tar nu uppehåll och skriver inget månadsbrev i juli. Jag kommer själv att under juli och augusti 
vara mesta tiden i Bohuslän och köra som SM6. Vi drar igång igen lite mera organiserat i slutet av 
augusti då semestrar med mera är avklarade.

Jag önskar dig som läser detta en skön sommar!

Bästa radiohälsningar
Stefan SM0ASB, ordförande


